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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Gabriel Wikström (S)

2014/15:224 Familjeklassning av narkotika

Den nya narkotikalagstiftningen från 2011, med bland annat snabbare klassning 
samt möjlighet för polis och tull att omhänderta och förstöra ännu icke klassade 
droger, var ett steg i en effektivare kamp mot narkotikan. Men lagstiftningen 
ligger ändå steget efter. När ett preparat klassats som narkotika ersätts detta 
snabbt på marknaden av ett nytt preparat som kommit till genom smärre 
förändringar i den kemiska sammansättningen av det tidigare preparatet. På så 
vis förs en ojämn kamp mot handeln med och användningen av narkotikan. De 
som får betala är inte minst alla unga som dör av lättillgängliga och relativt 
billiga nätdroger. 

Lagstiftningen måste fortsätta att skärpas för att bättre möta den snabba 
utvecklingen. Om vi genom lagstiftning vill ta upp kampen mot den växande 
handeln med nätdroger behöver vi i Sverige gå samma väg som flera EU-länder 
samt USA och Kanada gjort och börja med generisk kontroll. De juridiska 
problem som finns kring detta behöver lösas. En familjeklassning eller 
gruppklassning för kemiskt liknande ämnen krävs för att snabbare få bort dem 
från marknaden. 

 

Vilka initiativ är statsrådet Gabriel Wikström beredd att ta med anledning av 
det anförda?

………………………………………

Yasmine Larsson (S)

Från Riksdagsförvaltningen
2015-02-16
Besvaras senast
2015-02-25 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Lisa Gunnfors


